
„…új kihívást jelent, hogy merre haladjon mezőgazdaságunk.

Meggyőződésem szerint ez az út nem lehet más, mint az elektronika, a

csúcstechnika, a minőség, az ökológia és a jövedelmező gazdálkodás

harmóniájának megteremtése.”

                                                                                       (Győrffy Béla)

A nagy termés nyomában...

Néhány érdeklődésre számot tartó hírt tettünk közzé a vetőnapi parcellákkal 

kapcsolatos és más aktuális információ tartalommal!

Ajánljuk figyelmébe!

1. Gáspár Andrea riportja Gyenei Ferenccel és dr. Princzinger Gábor összefoglalója - 

mindkettő a május 3-i vetőnapi konferenciához kapcsolódik. ITTolvashatók.

2. Elkészült a vetőnapi parcellák felmérési adatainak kiértékelése. ITT olvasható.

3. Készítettünk egy összefoglalót a kukoricával kapcsolatos eddig tapasztalatokról, 

különösen a problémákról, hiányosságokról.  ITT olvasható.

A IX. Kukorica Termésversennyel kapcsolatos közlés:


